
Ügyszám: 23- 40/2010.
 

Jegyzőkönyv
 
Készült: Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  2010.  október  22-én  9.00 
órakor megtartott rendkívüli képviselő-testületi üléséről.

Helye: Faluház, Salföld

Jelen vannak: Fábián Gusztáv polgármester
                         Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester
                         Somogyi Márk képviselő
                         
Összesen:       3 testületi tag

Lakosság részéről: 0 fő

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van: Vargyas Diána jegyző 

Fábián Gusztáv
Köszönti a testületet. Október 22-ére önkormányzati ülést hívott össze. 
A napirendet ismerteti: 1. Honlap rendezése, új kezelő megbízása Előadó: Somogyi Márk 2. 
Likvid hitel meghosszabbítása Előadó: Fábián Gusztáv 3. Önkormányzati telefonszolgáltató 
választása Előadó: Fábián Gusztáv polgármester 4. Beszámoló a polgármesteri találkozóról 
Előadó:  Fábián  Gusztáv  5.  Beszámoló  a  katasztrófa  sújtotta  Devecseren  történt 
segítségnyújtásról  Előadó:  Kovács  István  6.  Bejelentések,  észrevételek,  vegyes  Előadó: 
Fábián  Gusztáv  polgármester  Az 5.  napirendben  változás  van.  A falugondnok beszámolt 
volna a katasztrófa sújtotta Devecseren történt segítségnyújtásról, de felmentést kapott, mert 
ma van a nagybevásárlás napja, és fontos, mert holnap 23-a van és nincs semmilyen üzlet 
nyitva. Helyette elvállalja ezt a napirendi pontot. Megkérdezi, van e valakinek hozzászólása 
az ismertetett napirendhez?

Mátraházi Zsuzsanna
Kapcsolódna  a  katasztrófa  sújtotta  Devecserrel  kapcsolatos  beszámolóhoz,  beszélt  az 
önkormányzattól valakivel. 

Fábián Gusztáv 
Aki elfogadja az ismertetett napirendi pontokat, kézfeltartással jelezze. 
Szavaznak. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja a javaslatot, és meghozza az alábbi határozatot: 

76/2010. (X.22.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete
a  2010.  október  13-i  képviselő-testületi  ülés 
napirendi pontját az alábbiak szerint határozza meg:

                                 1. Honlap rendezése, új kezelő megbízása
                                 Előadó: Somogyi Márk
                                 2. Likvid hitel meghosszabbítása
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                                 Előadó: Fábián Gusztáv
                                 3. Önkormányzati telefonszolgáltató választása
                                 Előadó: Fábián Gusztáv polgármester
                                 4. Beszámoló a polgármesteri találkozóról
                                 Előadó: Fábián Gusztáv
                                 5. Beszámoló a katasztrófa sújtotta Devecseren történt        
                                 segítségnyújtásról
                                 Előadó: Fábián Gusztáv
                                 6. Bejelentések, észrevételek, vegyes
                                 Előadó: Fábián Gusztáv polgármester

Napirend

1. Honlap rendezése, új kezelő megbízása
Előadó: Somogyi Márk

Fábián Gusztáv
Megbízta a múltkori ülésen Somogyi Márkot, aki elmondja, hogyan képzelné el. Vállalja-e, 
és milyen formában vállalná el a honlap kezelését? 

Somogyi Márk
Felvette a kapcsolatot a Balaton Elektronikával. Néhány sürgős változtatásra megkérte őket. 
Már  ő  szerette  volna  megcsinálni,  de  mivel  ebben  a  hónapban  már  volt  módosítás, 
mindenképp  számláznak.  Azt  kérik,  hogyha  velük  megszüntetjük  ezt  az  együttműködést 
hivatalosan jelezzük. Ebben a hónapban még 5000 Ft-ot számláznak a karbantartásért. Utána, 
ha ezt átveszi,  le lehet mondani.  Előadja,  hogy nagyon szívesen foglalkozik az internetes 
oldallal, de későbbi egyeztetés keretében a feltételek megbeszélését javasolja. 

Fábián Gusztáv
Ugyan azokkal a feltételekkel, ha vállalja a képviselő úr, havi 5000 Ft-ért. Plusz 15.000 Ft 
tárhely díj.

Somogyi Márk   
Elmondja elképzelésit a honlappal kapcsolatban (fejléc, keret, menü stb.). 

Fábián Gusztáv
Az iránt  érdeklődik,  hogyha írnak egy szöveget  elektronikus  formában,  az felkerül-e (pl.: 
jegyzőkönyv).

Somogyi Márk
Elmondja a lehetőségeket: egy új adminisztrációs felület létrehozását javasolja, a mostanit 
primitívnek tartja. Ennek egy egyszeri fejlesztési díja lenne, kb. 100.000 Ft. Tudni szeretné, 
hogy az önkormányzat mennyit áldozna erre, megpróbálja annyiból kihozni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Javasolja, hogy amíg az önkormányzat  anyagi helyzete  nem engedi meg, maradjon a régi 
rendszer, csak akkor váltsanak, ha megfelelő pénzügyi helyzetük lesz. 

 Somogyi Márk 
Szerinte lehet, hogy 30.000 Ft-ból is meg lenne a frissítés, de maradhat a régi rendszer is. 
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Fábián Gusztáv
Ő is úgy gondolja, hogy amíg nem jön rendbe a költségvetés, várjanak a dologgal. Később 
térjenek rá vissza. 

Somogyi Márk
Javasolja,  hogy az önkormányzat  kezdeményezze  a Balaton Elektronikánál  a karbantartás 
lemondását, valamint a tárhely lemondását. Ez utóbbi év végéig ki van fizetve, onnan venné 
át a tárhely üzemeltetését. 

Mátraházi Zsuzsanna
Érdeklődik a tárhely biztosítása iránt, tudni szeretné, hogy Somogyi Márk rendelkezik-e az 
ehhez szükséges feltételekkel. 

Somogyi Márk
Előadja,  hogy  egy  központi  szerver  biztosit  az  ő  cégének,  illetve  ügyfeleinek  tárhelyet. 
Állítása szerint így gyorsan tud változtatni a honlapon, ha szükséges. Javaslatot tesz az email-
címekkel kapcsolatban (hivatalos salföld.hu végződésű címeket javasol). 

Fábián Gusztáv
Lezárja  a  megbeszélést,  javasolja,  hogy  a  részleteket  a  továbbiakban  dolgozzák  ki. 
Szavazásra bocsátja (Somogyi Márkot tartózkodásra kéri az ügyben), hogy 2010. november 
1-től Somogyi Márkot bízza meg az önkormányzat a honlap kezelésével, havi 5000 Ft díjért, 
(megjegyzi, erről hivatalos számla kell) évi 15.000 Ft-os tárhely díjért. Aki elfogadja, jelezze.
Szavaznak. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen szavazattal, 1 tartózkodással és ellenszavazat 
nélkül elfogadja a javaslatot, és meghozza az alábbi határozatot: 

77/2010. (X. 22.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
megbízza Somogyi Márkot Salföld község hivatalos 
internetes honlapjának kezelésével,  havi 5000 Ft-os 
karbantartási,  valamint  évi  15.000  Ft-os  tárhely-
biztosítási díjjal. 

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a 
szükséges  intézkedést  tegye  meg,  valamint  a 
megbízási szerződést írja alá.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

4. Beszámoló a polgármesteri találkozóról                                 
Előadó: Fábián Gusztáv

Fábián Gusztáv
A napirendi pontok sorrendjétől eltérve, a 4. ponttal folytatja. Elmondja, hogy jelen volt egy 
megbeszélésen  Ábrahámhegy  polgármesterével.  (Balatonrendes  polgármestere  nem  volt 
jelen,  korábban már  beszélt  Ábrahámhegy polgármesterével)  Vella  Zsolt  polgármester  és 
Soltész Attila Ábrahámhegy-Balatonrendes községek körjegyzője volt jelen. Nem hivatalos 
ülésen  elfogadták  Salföld  Képviselő-testületének  határozatát,  miszerint  körjegyzőség 
alakítását  szeretné  Ábrahámheggyel,  illetve  Balatonrendessel.  Erről  majd  határozatot  is 
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hoznak. A körjegyzőség alakításának az anyagi vonzatáról beszéltek. Jelenleg Ábrahámhegy-
Balatonrendes  Körjegyzősége  6  millió  Forintot  kap  állami  támogatásként,  Salföld 
csatlakozásával ez a támogatás 9 millió Forintra emelkedne. Tudomása szerint ez jelenleg 
változni fog, emelni fogják ezt az összeget, hogy ösztönözzék az önkormányzatokat. Vella 
Zsolt polgármestertől elhangzott egy javaslat, miszerint ők fizetni nem szeretnének, egy új 
település csatlakozása miatt, de felajánlja a 3 millió forintos (és a mindenkori plusz) állami 
támogatást, olyan formában, hogy 20%-ot kapna Ábrahámhegy, és 40-40%-ot Balatonrendes 
illetve  Salföld.  A  körjegyzőség  költségvetését  viszont  lakosság  arányosan  osztanák  el. 
Visszatérnek  kb.  ahhoz  a  2007-es  összeghez,  amit  korábban  fizettek,  mielőtt  elváltak 
Ábrahámhegy-Balatonrendes  Körjegyzőségétől,  2,6-2,7  millió  Ft  lenne.  De  a 
kompenzációból  –  a  3  millió  forintból  –  Ábrahámhegy  kapna  600  ezer  forintot, 
Balatonrendes  és  Salföld  egyformán  1,2  millió  forintot.  Így  a  lehetséges  2,6-2,7  millió 
forintból  levonásra  kerülne  az  1,2  millió  forint,  tehát  évi  1,4.1,5  millió  forint  lenne  a 
körjegyzőségi  hozzájárulás.  De  ez  még  nem  hivatalos.  Mellékesen  megjegyzi,  hogy 
Balatonrendes  is  nehézkes  anyagi  helyzetben  van,  likvid  hitel  felvételét  tervezik.  Ezért 
osztanák el ilyen arányban a pénzt. Erről még külön minden önkormányzat szavazni fog. A 
csatlakozás lehetséges dátumával kapcsolatban abban állapodnak meg, hogy mindenképpen 
ebben az évben kell, hogy történjen, de a november 1. nem lehetséges, előtte a Közigazgatási 
Hivatalhoz kell elmenni egy utolsó megbeszélésre.  Ez jövő szerdán lesz, elmegy a három 
önkormányzat vezetője, Soltész Attilával a Közigazgatási Hivatalba, hogy egy utolsó igent 
kapjanak a dologra. Elmondja, hogy jogilag nem probléma. Munkaügyi problémák vannak: 
egy feloszlatott  körjegyzőségnél  a  dolgozók el  vannak távolítva  jogilag.  És amikor  az új 
körjegyzőség  megalakul,  akkor  új  dolgozóknak  számítanak,  ez  egy  probléma.  Az 
Ábrahámhegyi  Önkormányzat  dolgozói  félnek  ettől.  Ezt  jogászokkal  akarják  megvitatni, 
biztosítékot  akarnak.  De  mindenképpen  a  december  eleji  összeállást  javasolja,  több 
felkészülés lenne az átadás-átvételre. Itt felmerül egy másik probléma: Lejár a Kővágóörssel 
kötött  hatósági  társulási  megállapodás,  ezt  egy hónappal  meg  kell  hosszabbítani.  Ez  egy 
kényszerhelyzet,  mert  nem lehetséges az azonnali  csatlakozás. Erre vonatkozóan megkezd 
egy tárgyalást Kővágóörs polgármesterével, hogy lehetséges-e az 1 hónapos hosszabbítás? Itt 
megjegyzi  a  jegyző  asszonynak,  ha  átmennek  Ábrahámhegy-Balatonrendes 
Körjegyzőséghez, akkor tőle megválnak. Ezt hivatalosan mondja. 

Vargyas Diána 
Ennek van egy hivatalos formája. És az új jegyzői állásra pályázat kiírása szükséges, nem 
automatikusan  veszik  át  az  ottanit.  Nyilvánvalóan  őt  fogják  alkalmazni,  de  a  hivatalos 
köröket le kell futni. 

Fábián Gusztáv
Még egy probléma: a jegyzői pályázat. Ez külön komplikáció. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Úgy gondolja, hogy ez az egy hónap – ha a Kővágóörsi Testülettel is sikerül megbeszélni – 
elegendő az anyagok átadásra való előkészítésére. Mert ez korábban mindig gondot jelentett, 
amikor váltani szerettek volna. 

Fábián Gusztáv
Elmondja, hogyha a Közigazgatási Hivatal nem gördít akadályt az egyesülés útjába – amit 
nagyon remél – akkor utána minden testület határozatot hoz, esetleg egy előszerződést köt az 
anyagi feltételekről, és akkor indulhatnak meg a dolgok. Röviden ennyi. 

Vargyas Diána
Szavazzanak a hatósági társulási megállapodás meghosszabbításáról.     
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Fábián Gusztáv
Szavazásra bocsátja, hogy a meglévő társulási  szerződést hosszabbítsák meg 1 hó nappal, 
november 30-ig. 
Szavaznak. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja a javaslatot, és meghozza az alábbi határozatot: 

78/2010. (X.22.) Kth. sz. határozat
                                 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete
Kővágóörs  Község  Önkormányzata  Képviselő-
testületével  kötött  Hatósági  Igazgatási  Társulási 
megállapodást  2010.  november  30-ig 
meghosszabbítja.

A képviselő-testület utasítja a polgármestert,  hogy 
a  döntésről  Kővágóörs  Község  Önkormányzatát 
tájékoztassa.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

2. Likvid hitel meghosszabbítása
Előadó: Fábián Gusztáv

Fábián Gusztáv
Visszatér a 2. napirendi ponthoz. Jártak a bankban, megkapták a szükséges dokumentumokat. 
Egy kérésük volt, hogy vegyék le a faluházat a jelzáloghitelből. Elmondja a lehetőségeket, 
hogy melyik  ingatlanra  lehet  jelzáloghitel  felvenni.  A 117-es,  legértékesebb  ingatlanukat 
javasolja a hitel fedezetéül. Evvel kapcsolatban felmerül értékbecslési díj, és ha megfelelő, 
akkor a bank erre jegyzi be a jelzálog-jogot.

Somogyi Márk
Szeretné pontosan tudni, hogy melyek a szóban forgó ingatlanok.

Fábián Gusztáv
A 117-es telek egy építési telek, ún. játszótéri ingatlan.

Somogyi Márk
Érdeklődik, hogy miért kell ekkora értékű ingatlan-fedezet.  

Fábián Gusztáv 
Elmondja, hogy az ingatlan-fedezetnek többnek kell lenni, mint a felvenni kívánt hitel.  Ő 
továbbra  is  javasolja  a  2,5  millió  Forintot,  megfelelő  gazdálkodással  úgy  gondolja, 
elegendőnek  kell  lenni,  és  nem  fogyhat  el,  mint  most.  Így  növekszik  az  önkormányzat 
adósság-állománya. Ez a kérdés nekik nem teljesen tiszta. Most 2,5 millió forint a tartozás. 
Most  felvesznek  2,5  milliót,  de  azt  nem  tudhatják  pontosan,  hogy  mennyi  lesz  jövő 
októberben. De jó gazdálkodással, a likviditásra vigyázva, ha jövő ilyenkor 2,5 millió van, 
akkor az azt jelenti,  hogy jól gazdálkodtak.   Elmondja,  hogy a banki tájékoztatás alapján 
Salföld megítélése a hitel szempontjából viszonylag jó. 
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Somogyi Márk
Úgy  gondolja,  hogy  a  bankok  az  utolsó  pillanatig  biztatják  az  önkormányzatokat 
hitelfelvételre,  mert  ez  az  érdeke.  Szeretné  tudni,  hogy nem lehetne-e  csökkenteni,  hogy 
kényszerítsék  magukat,  hogy  a  hitel  és  kölcsönfelvételtől  inkább  próbáljanak  távolodni. 
Legyen elég egy ingatlan.   

Fábián Gusztáv
Elmondja, hogy lehet csökkenteni a likvid hitelt. De egy ingatlan nem elég, mert a tartozásuk 
és a felértékelt  ingatlan  között  különbség van.  Az, hogy kevesebb összeget  kérnek, vagy 
nagyobbat  az  önkormányzat  gazdálkodásának  számit.  Nyilván,  ha  kevesebbet  kér,  akkor 
nagyon szorosan kell gazdálkodni,  hogy ne fogyjon el a likvid hitel.  Nem gondolja, hogy 
olyan nagy különbség van a között, hogy 2 vagy 2,5 millió forintot vesznek fel. Szerinte a 
hangsúly a megszorító gazdálkodáson van. Ha sikerül, akkor nem nő az adósságállomány, 
esetleg csökken is, de ez egy hosszú, több éves folyamat. Az adóság-csapdából nehéz kilépni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Szerinte nem az fogja őket befolyásolni, hogy mennyi hitelt vesznek fel. Mindenképpen arra 
kell törekedni, hogy a kiadások csökkenjenek és a költségvetés jobb helyzetbe kerüljön. Ő is 
javasolja,  hogy maradjon a 2,5 milliós összeg, de természetesen igyekeznek minél  többet 
spórolni.  Az  ingatlanfedezettel  kapcsolatban  előadja,  hogy  nem  érdemes  kisebb  értékű 
ingatlant fedezetnek adni, mert  akkor több kéne.  Amikor a bankban volt,  tájékoztatták a 
jelzálogjog bejegyzésének feltételiről, díjairól. 

Fábián Gusztáv
Több dolgot szeretne szavazásra bocsátani: Első a Balaton-felvidék Takarékszövetkezeténél 
lévő  likvid  hitelnél  a  jelzálog  bejegyzést  vegyék  le  az  orvosi  rendelőről,  a  28-as  hrsz-ú 
ingatlanról. Szavazásra bocsátja.
Szavaznak.    
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja a javaslatot, és meghozza az alábbi határozatot: 

79/2010. (X.22.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete
úgy  határozott,  hogy  a  Balaton-felvidéki 
Takarékszövetkezetnél  fennálló  likvid  hitellel 
kapcsolatos  jelzálog-jogot  az  orvosi  rendelőről,  a 
28.  helyrajzi számú ingatlanról leveteti.

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a 
szükséges intézkedést tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

Fábián Gusztáv
Javasolja, hogy a forgalomképes ingatlanok közül a 117-es helyrajzi számú ingatlant ajánlják 
fel az orvosi rendelő helyett, mint fedezet. Úgy gondolja, elég lenne a banknak. Azonban a 
bank előbb felbecsüli, és utána dönt arról, hogy elfogadja-e. Szavazásra bocsátja.
Szavaznak.
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Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja a javaslatot, és meghozza az alábbi határozatot: 

80/2010. (X.22.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
úgy  határozott,  hogy  a  Balaton-felvidéki 
Takarékszövetkezetnél  fennálló  likvid  hitellel 
kapcsolatos  jelzálog-jogot  a  117.  helyrajzi  számú 
ingatlanra bejegyezteti.

Fábián Gusztáv
A likvid hitel összegének 2,5 millió forintot javasolja. Szavazásra bocsátja.
Szavaznak.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja a javaslatot, és meghozza az alábbi határozatot: 

81/2010. (X.22.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete
úgy  határozott,  hogy  a  Balaton-felvidéki 
Takarékszövetkezetnél 2,5 millió forint likvid hitelt 
kíván igénybe venni.
                                

 3. Önkormányzati telefonszolgáltató választása
 Előadó: Fábián Gusztáv polgármester

Fábián Gusztáv
Előadja, hogy jelenleg az önkormányzati mobiltelefonok előfizetése a T-mobilnál van. Nem 
hűségnyilatkozatos, azonban kicsit tartoznak a telefontársaságnak, attól tart, ha nem fizetik ki 
minél hamarabb, akkor kikapcsolják a telefonokat. Tehát a telefonszámlát minél hamarabb ki 
kell fizetni, hogy el tudjanak számolni a szolgáltatóval. Úgy gondolja, új szolgáltatót kellene 
választani,  ami  az  önkormányzatnak  előnyösebbe  lenne,  a  polgármesteri  és  az 
alpolgármesteri telefonra. Erre született egy javaslat: a Telenor szolgáltató. Ennek az ajánlata 
kedvezőbb. Felkéri Somogyi Márkot a tájékoztatásra. 

Somogyi Márk
Tájékoztat  a  flotta  csomag  lehetőségéről,  részleteiről  (lebeszélhető  havidíj,  ingyenes 
beszélgetés  a flottán belül,  másodperc alapú).  A csatlakozási  kérelmet  be lehet adni,  még 
mielőtt lezárnák a T-mobillal a szerződést. A polgármesteri telefonszámot át lehet kérni. 

Fábián Gusztáv
Érdeklődik a térerővel kapcsolatosan.  

Somogyi Márk 
Elmondja, hogy gyengébb, mint a T-mobilnak (annak a legerősebb). A Telenorban szerinte 
használható. Vastagabb falak között nincs térerő.

Fábián Gusztáv
Vállalniuk kell a kockázatot. 
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Mátraházi Zsuzsanna
Szerinte már jobb a térerő, mint egy éve. 

Somogyi Márk
Úgy gondolja, hogy ez az ajánlat a legkedvezőbb. 

Fábián Gusztáv
A  jelenlegi  szolgáltató  havidíja  is  magasabb,  mint  ez  lenne.  Kedvezőbb  lenne  az  új 
szolgáltató, mint a mostani.  

Mátraházi Zsuzsanna
A flottáról érdeklődik, fél a kiszolgáltatottságtól.

Somogyi Márk
Előadja, hogy ez egy nyitott, országos, DPI nevű flotta. Mivel országos, ezért alacsonyak a 
díjak.  

Fábián Gusztáv
Aggodalmát fejezi ki a térerővel kapcsolatosan. 

Somogyi Márk
Előadja, hogy itt nem kell  hűségnyilatkozatot tenni, csupán akkor, ha telefonkészüléket is 
vásárolnak. 

Fábián Gusztáv
A hűségnyilatkozatos telefonvásárlás feltételeiről kér tájékoztatás.

Somogyi Márk
Elmondja a telefonvásárlás feltételeit. 

Fábián Gusztáv
A  további  részletek  egyeztetését  kéri  a  későbbiekben.  Szavazásra  bocsátja,  hogy  az 
önkormányzat mobiltelefon-szolgáltatót kíván váltatni. Kérik a Telenor Szolgáltatónál a DPI 
flottához való csatlakozást a polgármester és alpolgármesteri telefonokra vonatkozóan. 
Szavaznak
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja a javaslatot, és meghozza az alábbi határozatot: 

82/2010. (X.22.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
úgy  határozott,  hogy  mobiltelefon-szolgáltatót  vált, 
és a Telenor  Magyarország Zrt-nél csatlakozni kíván 
a DPI flottához. 

5. Beszámoló a katasztrófa sújtotta Devecseren történt segítségnyújtásról
Előadó: Fábián Gusztáv

Fábián Gusztáv
Tájékoztatást ad, hogy múlt hét vasárnapján rendkívüli postaszolgálattal a körzeti megbízott 
rendőr hozta ki a kérelmet: a megyei elnök, Lasztovicza úr az összes önkormányzattól egy 
nagyobb segítséget kért Devecserben a katasztrófa elhárításához. Egy napot vállaltak, hétfőn 
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a falugondnok és a két közmunkás elment, 10 órás műszakban este 6-ig dolgoztak. Ennyi volt 
a hozzájárulás, megköszöni a résztvevők munkáját. 

Mátraházi Zsuzsanna
Hozzászól  az  elmondottakhoz:  Felvette  a  kapcsolatot  az  érintett  településekkel. 
Képviselőjükkel beszélt, akitől azt a tájékoztatást kapta, hogy már nem ruhákra van szükség, 
hanem kisebb konyhai  eszközökre.  (daráló,  pirító stb) Említette  az esetleges  apartmant,  a 
fűtési nehézségekkel együtt. Felírták a telefonszámát, és abban maradtak, hogy keresik, ha 
segítségüket kérik. 

6. Bejelentések, észrevételek, vegyes
Előadó: Fábián Gusztáv polgármester

Fábián Gusztáv
A  könyvtár  és  a  számítógépes  szoba  költöztetésével  kapcsolatos  javaslatát  ismerteti 
(esetleges bútorcsere). Halottak napja, mindszentek következik, a temetőt előtte rendbe kell 
rakni, utána lehet költöztetni. Előadja, hogy érkezett egy falajánlás, hogy ha az önkormányzat 
anyagot vásárol, megvarrják szívesen a függönyt a faluházba.   

Mátraházi Zsuzsanna
Úgy gondolja, a függönyvásárlás ráér, azonban a költözés előtt meszelés lenne szükséges. 

Fábián Gusztáv
Vagyonbevallásokkal  kapcsolatos  dokumentációkat  átadja.  Választásokat  követően  1 
hónapon belül kell benyújtani.

Mátraházi Zsuzsanna
Érdeklődik, hogy egymásét fogják-e vizsgálni? Vagy hogyan zajlik ez?

Vargyas Diána
Ügyrendi Bizottságot kell majd létrehozni. 

Fábián Gusztáv
Ez évek  óta  probléma.  Nézzünk  utána,  hogy kik  lehetnek.  Szerinte  az  utóbbi  pár  évben 
szabálytalan volt. 

Vargyas Diána 
Utánanézek. 

Fábián Gusztáv
Elmondja, hogy az előző jegyző nem csinált ellenőrzést, azt mondta, hogy nem kutakodunk. 
Tájékoztatást ad a szombaton tartandó ünnepségről. Van-e még hozzászólás?

Mátraházi Zsuzsanna
Előadja, hogy a tiszteletdíjáról le kíván mondani, erre nyilatkozatot szeretne tenni. Csupán 
költségtérítés átalányt kér, illetve a munkahelyére a távolléti díj megfizetését. Szerinte így 
több pénz maradna a kasszában. 

Fábián Gusztáv
Úgy gondolja, ezt mindenki maga dönti el. Bármikor vissza lehet vonni ezt a hozzájárulást. 
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Mátraházi Zsuzsanna
Úgy tudja, hogy szavazni kell arról, hogy mennyit szavaznak meg költségtérítési átalányról.

Vargyas Diána
Előbb írja meg a nyilatkozatot, és a következő ülésre kell behozni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Még szeretett  volna  mondani  valamit:  egy  zalai  erdész  a  tájon  régen  honos  fatípusokat 
alakított ki, több ezer éves gyümölcsfákat és önkormányzatok részére szívesen ad belőle. Az 
erről kapcsolatos lehetőségeket ismerteti. 

Somogyi Márk
Támogatja. Elmondja észrevételeit. 

Fábián Gusztáv
Ő is támogatja az elképzelést, azonban úgy gondolja, komolyabb munka (fuvar, ültetés).
Beszélgetnek a facsemetékről. 

Somogyi Márk 
Előadja, hogy elkezdett utána járni, hogy a falu számára hogyan tudna projektort szerezni. 
Szerinte erre jó esélyek vannak. 

Mátraházi Zsuzsanna
Észrevételt  tesz:  Sokat  járt  Hévízen,  és  úgy tudja,  hogy az  ott  lakók  jóval  kedvezőbben 
járhatnak a fürdőbe. Szeretné, ha a salföldiek is mehetnének akár a falubusszal, kedvezőbb 
díjakkal. 

Fábián Gusztáv
Mivel több hozzászólás nem volt – megköszönve a részvételt –az ülést 10.15 perckor bezárta. 

Kmf.

Fábián Gusztáv                                                                                                 Vargyas Diána 
  polgármester                                                                                                           jegyző 
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